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HENGELO SPECIAAL

Deze keer kunt u in de krant van 
de SP-Hengelo extra veel lezen 
over de verslechteringen in de 
thuiszorg én welke acties de SP in 
Hengelo daartegen onderneemt. 
Maar u vindt ook artikelen over 
hoe de SP denkt over woningbouw 
in Hengelo, over de privatisering 
van het afvalverwerkingsbedrijf 
TWENCE, en over de SP-actie voor 
betere bus-opstapplaatsen.  
 
Wij wensen u veel leesplezier. 
En kunt zich vinden in onze 
standpunten en acties? Dan kunt 
u natuurlijk altijd SP-lid worden 
en meehelpen aan een beter 
Nederland, om te beginnen in 
Hengelo! •

StOP dE SLOPEr, bOuw GOEdkOPEr:

Het gaat slecht met de woningbouw in 
Hengelo. “De woningmarkt ligt momenteel 
echt op z’n gat”, aldus voormalig wethou-
der Kok. De gemeente beweert dat er te 
veel sociale huurwoningen zijn en dat er 
juist veel meer behoefte is aan apparte-
menten en dure koopwoningen. Daarom
wil het huidige gemeentebestuur van 
PvdA, CDA en GroenLinks het aantal  
sociale huurwoningen via sloop en ver-
koop verminderen van 13.000 naar 10.000. 
In 2007 zijn tot en met het derde kwartaal 
uitsluitend koopwoningen opgeleverd 
(78 in totaal, waarvan ruim de helft ap-
partementen), terwijl er 91 woningen zijn 
gesloopt (grotendeels goed betaalbare 
sociale huurwoningen). 
 
De gevolgen van dit beleid beginnen 
zichtbaar te worden:
• Groeiende wachtlijsten voor sociale  
 huurwoningen: op 1 januari 2002  
 bedroeg het aantal wachtenden 9.362,  
 op 1 januari 2007 waren dat er 11.968.
• Meer leegstand onder duurdere  
 woningen: op 1 januari 2003 stond  
 2,6 procent van alle woningen leeg,  
 maar op 1 januari 2007 was dat  
 4,1 procent. Daarbij gaat het vooral om  
 de duurdere appartementen in en rond  
 het centrum.

De SP vindt dat het roer nu echt om moet. 
Uit de wijkenquêtes, die de SP gehouden 
heeft, blijkt dat de meeste mensen graag 
in hun sociale huurwoning willen blijven, 
als er maar wat aan het achterstallige 
onderhoud wordt gedaan en er betere 
voorzieningen in de wijk komen. Wat de 
SP betreft mogen sociale huurwoningen 
alleen worden gesloopt als de techni-
sche staat zo slecht is dat renovatie niet 
haalbaar is. In de overige gevallen moet er 
gewoon worden gerenoveerd. En totdat 
de wachtlijsten zijn teruggebracht, moet 
tenminste 30 procent van de nieuwbouw 
uit sociale woningbouw bestaan. Hierbij 
moeten betaalbare woningen voor ou-
deren de hoogste prioriteit krijgen. Mede 
daarom is de SP fel tegen het besluit 

van de gemeente om de grondprijs voor 
sociale woningbouw te verhogen. Kijk voor 
meer informatie op: www.hengelo.sp.nl/
bericht/16984/070508

Een stem uit de praktijk: Herman  
Huijser, bewoner Veldwijk-Noord
Berflo Es , Veldwijk-Zuid, Veldwijk-Noord 
en Klein Driene – dat zijn de wijken in 
Hengelo waar gesloopt wordt. Het zijn de 
goedkope huurwoningen die verdwijnen. 
Herman Huijser, actief SP-lid, zegt daar-
over: “Ik woon zelf in Veldwijk-Noord en 
moet voor het einde van dit jaar verhuizen, 
want onze woningen worden gesloopt. Er 
komen geen betaalbare huurwoningen 
voor terug. Twintig procent van de nieuw-
bouw zal bestaan uit woningen die net 
onder de huurtoeslag zitten, voor de rest 
worden het duurdere huurhuizen en koop-
woningen, onbetaalbaar voor de meeste 
huidige bewoners. Gevraagd wordt of je 
in de nieuwe wijk terug wilt keren, terwijl je 
alleen maar tekeningen hebt gekregen van 
hoe het ‘misschien’ wordt. Vind je het gek 
dat de meeste bewoners dan naar andere 

wijken willen verhuizen? Waarom toch zo 
veel slopen terwijl veel woningen gereno-
veerd kunnen worden. Dan houden we ook 
nog betaalbare huurhuizen in de stad.” •

SP wIL mEEr SOCIALE wONINGbOuw IN HENGELO

Leegstand in de Drienerstraat



StOP dE uItvErkOOP vAN dE tHuISzOrG
Met de invoering op 1 januari 2007 van de 
nieuwe Wet maatschappelijke ondersteu-
ning (Wmo) heeft de regering de thuiszorg 
in de uitverkoop gedaan. Gemeenten moe-
ten nu zo goedkoop mogelijk op de vrije 
markt zorg inkopen bij ‘zorgbedrijven’. Met 
als gevolg dat de kwaliteit van de thuiszorg 
achteruit holt.
Eén nadelig gevolg van de Wmo is met 
name dat mensen die al thuiszorghulp 
(huishoudelijke verzorging) kregen, door de 
gemeenten opnieuw beoordeeld moesten 
worden (de zogenoemde ‘herindicaties’). 

Veel mensen bleken – doordat gemeenten 
de protocollen strenger toepassen – alleen 
nog maar recht te hebben op zogenaamde 
Alphahulp (voornamelijk schoonmaken). 
Dat het hier gaat om een verkapte bezuini-
ging is duidelijk, want Alphahulp is voor de 
gemeenten een stuk goedkoper.
De gevolgen laten zich raden: veel mensen 
verliezen hun vertrouwde thuiszorgwerkers 
en krijgen er onervaren schoonmakers voor 
in de plaats. Bovendien dreigen veel van 
de thuiszorgwerkers hun baan te verliezen. 
Zij krijgen nu een contract als Alphahulp 

aangeboden, met een veel lager loon en 
geen secundaire arbeidsvoorwaarden. 
Kortom: een uitverkoop van de thuiszorg 
die volgens de SP bestreden moet worden! 
Mensen hebben recht op fatsoenlijke zorg 
en het personeel heeft recht op fatsoenlijk 
loon. In de zomer van 2007 is daarom op 
initiatief van SP-Tweede Kamerlid Agnes 
Kant het comité ‘Zorg geen Markt’ opge-
richt, dat een actie is begonnen onder de 
slogan: “Stop de uitverkoop van de thuis-
zorg!” Kijk voor meer informatie op:  
www.zorggeenmarkt.nl •

tHuISzOrG-ACtIE OOk IN HENGELO
Ook de SP-Hengelo heeft zich enthou-
siast voor deze actie ingezet. Wekelijks 
stond de partij op verschillende plekken 
in de stad met SP-kraampjes waar men-
sen de petitie “Stop de uitverkoop van 
de Thuiszorg” konden ondertekenen. 
“Duizenden Hengeloërs hebben dat in-
middels gedaan,” zo stelt SP-bestuurs-
lid Nik Kuster tevreden vast. Ook hij was 
regelmatig bij een van de kraampjes te 
vinden: “We hoorden heel veel verhalen 
uit de praktijk, zowel van thuiszorgme-
dewerkers als van cliënten. Om daarvan 
een beeld te schetsen hebben we een 
boekje gemaakt: Drie kwartalen WMO 
in Hengelo, en aan de verantwoorde-
lijke wethouder aangeboden.”  
Wilt u meer weten over deze actie? 
Kijk dan op: www.hengelo.sp.nl/ 
bericht/20042/071002 •

Agnes Kant interviewt medewerkers van de thuiszorg 
tijdens de demonstratie in Den Haag op  3 oktober 2007
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“Ik werk al 33 jaar in de thuiszorg en 
met veel plezier. Maar in het nieuwe 
systeem krijgen veel mensen alleen 
nog schoonmaakhulp. Ze worden 
geacht zelfstandig hun huishouden 
te kunnen voeren, verder moeten ze 
aangeven wat er schoongemaakt 
moet worden. In mijn ervaring zie 
ik dat veel mensen dit helemaal 
niet aankunnen. Ze hebben vaak 
niet meer de energie om voor hun 
rechten te strijden. Ik verwacht dat 
veel mensen straks in de problemen 
komen omdat ze niet meer de zorg 
krijgen die ze toekomen.” •

EEN StEm uIt dE 
PrAktIjk:  
ANS HuISmAN, 
tHuISzOrG- 
mEdEwErkEr

Niet alleen in de straten van Hengelo, 
maar ook in de gemeenteraad zet de SP 
zich in om de negatieve gevolgen van de 
Wmo te bestrijden. SP-raadslid Mariska 
ten Heuw vertelt daarover: “Ik heb alle 
ervaringen gebruikt om aan te geven, dat 
we met de Wmo de verkeerde kant op 
gaan. De SP heeft voorgesteld om alle 
herindicaties uit te stellen en mensen de 
hulp te laten houden die ze voor 1 januari 
2007 ook al hadden.  
Dat heeft als voordeel dat oudere mensen 
hun vertrouwde thuiszorghulp niet kwijt-
raken én dat thuiszorgmedewerksters 
hun werk kunnen blijven doen.” Voorlopig 
heeft de gemeenteraad besloten dat de 
herindicaties op 1 juli 2008 ingaan. “Dat 
is echter uitstel van executie”, vindt ten 

dE tHuISzOrG IN dE  
HENGELOSE GEmEENtErAAd

Al sinds 2006 heeft Ria Rouwet namens de 
SP-fractie in de Hengelose gemeenteraad 
geregeld gevraagd om de stoep bij halte-
plaatsen op het busstation in Hengelo be-
ter toegankelijk te maken voor mensen die 
slecht ter been zijn of die gebruik maken 
van een rolstoel of rollator. Tijdens de actie 
”Gratis met de Bus voor 65-Plus” werd 
deze noodzaak aangetoond. De SP heeft 
toen, via een bustour met een veertigtal 
ouderen, de voordelen van de verbeterde 
opstap bij de HOV-lijnen uitgeprobeerd, en 
met succes. Maar toen bleek al dat de bus-
opstap bij het NS-station nog steeds een 
obstakel vormde voor mensen die slecht 
ter been zijn. Ondanks herhaalde vragen 
vanuit de SP aan de verschillende wethou-
ders kwamen ze niet in actie. Pas nadat 
er in de krant een stukje over verscheen, 

SP NIEt ALLEEN vOOr GrAtIS Ov, mAAr  
OOk vOOr bEtErE buS-OPStAPPLAAtSEN

heeft de wethouder op nieuwe vragen 
van de SP in de raadsvergadering van 11 
december toegezegd dat de perrons in het 
eerste kwartaal van 2008 aangepast zullen 
worden. •

SP-raadslid Ria Rouwet

De SP wil dat op meer kruisingen die 
daarvoor geschikt zijn vier-richtingen-
groen voor fietsers wordt ingevoerd.

De Regio Twente heeft het plan om het 
afvalverwerkingsbedrijf TWENCE te pri-
vatiseren, in navolging van het neoliberale 
beleid dat al jaren in Nederland gevoerd 
wordt. De SP-Hengelo vindt dat de 
Hengelose aandelen niet moeten worden 
verkocht en dat TWENCE gewoon in han-
den van ons allemaal moet blijven. Door 
als overheid grip op het bedrijf te houden, 
kunnen de tarieven voor het huisafval 
ook voor de lange termijn in de hand 
worden gehouden. Ook is het belangrijk 
dat TWENCE in de regio blijft investe-
ren, bijvoorbeeld in het warmtenet en in 
milieuprojecten. Dergelijke investeringen 
leveren vaak niet het hoogste bedrijfseco-
nomische rendement, maar zijn van groot 
belang voor Twente. Dit is belangrijker 
dan de korte termijn winst die de verkoop 
van TWENCE zou opleveren. •

twENCE mOEt 
twENtS bLIjvEN

Heuw: “Ons voorstel is beter en geeft 
meer zekerheid. Bovendien is er het  
geld voor.” •

SP-fractieleider Mariska ten Heuw



kwartaalbijdrage  5,– (minimum)  7,50  10, –
  12,50  15,– anders   
   

jA, ik word lid van de SP. Ik machtig de SP om per kwartaal 
onderstaand bedrag af te schrijven van mijn rekening. 
Ik ontvang een welkomstgeschenk en bovendien krijg ik elke maand 
het nieuws- en opinieblad de tribune in de bus en gratis toegang 
tot  ‘tomaatnet’, de reclamevrije internetprovider voor alle SP-leden.

Stuur deze bon naar: 
SP, Antwoordnummer 30542, 3030 WB Rotterdam

U kunt deze machtiging stopzetten met een telefoontje of  
een e-mail aan de SP: (010) 243 55 40, administratie@sp.nl

datum                           handtekening

naam

roepnaam        voorletters m/v

adres

postcode                      plaats

telefoon        geboortedatum 

e-mail        rekeningnummer

Ik wil ook graag lid worden van ROOD (jong in de SP, tot 28 
jaar) en sta één van mijn kwartaalbijdragen af aan ROOD.
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U bent al lid van de SP voor  
E 5,- per kwartaal.  
U krijgt dan elke maand ons 
nieuwsmagazine Tribune 
en als nieuw lid krijgt u een 
welkomsgeschenk cadeau! 
Lid worden kan heel een-
voudig via www.sp.nl en 
met de bon hiernaast.

kOm dE SP 
vErStErkEN  
 – wOrd LId

 
 
Niet alleen in leden, ook in zetels is de SP een grote partij geworden – in de gemeenten, provincies, en de Eerste en Tweede Kamer. 

Daarom staan wij de komende jaren voor de uitdaging om het vertrouwen, dat de mensen in ons hebben gesteld, waar te maken. Niet 

alleen in de gemeenteraden en de Kamer, maar ook door samen met mensen in buurten en dorpen te werken aan een socialer en plezieriger 

Nederland.

Ondanks het feit dat de SP buiten de regering is gehouden, heeft het succes van de SP een positieve invloed op het regeringsbeleid.  

Balkenende-4 doet het op sociaal- en milieugebied iets beter dan de vorige kabinetten. Maar het is nog lang niet sociaal genoeg!

Wat ons bijvoorbeeld níét zint, is de uitverkoop van de thuiszorg, de dreigende versoepeling van het ontslagrecht, de weigering van een 

referendum over het Europees Verdrag, en het voornemen om Nederlandse troepen langer in Uruzgan te houden. Kortom, dit kabinet kan 

niet zonder een sterke oppositie, aangevoerd door de SP!

En die regering met de SP? Die gaat er vroeg of laat zeker komen. Want Nederland moet en kan beter! 

Omdat wij uw steun daarvoor hard nodig hebben, vraag ik u om lid te worden!

Met hartelijke groet, 
 

 
 
Jan Marijnissen

MAAK NEDERLAND BETER! KOM IN ACTIE!


